
Zápis z porady vedení konané dne 19. 10. 2015 

Přítomni: Šrubařová, Malinka, Regner, Matyska, Bartošek, Kohoutková, Křenek, Vičar, 

Dostál, Rebok, Novotná Buršíková 

1. Zprávy od ředitele 

– Postupně proběhly schůzky s děkany FF, ESF, FSS, vyzněly pozitivně. Ředitel usiluje 

především o vzájemnou dohodu, aby se fakulty s jakýmkoliv požadavkem na IT 

obracely nejdříve na nás a nehledaly dříve vlastní řešení. Při vzájemné spolupráci dbát 

především na dostatek informací z obou stran.  

– S ustavením oddělení pro vnější vztahy je nezbytné posílit interní informovanost 

o jednáních pracovníků ústavu „jménem ústavu“ (dochází k situacím, kdy druhá strana 

nepochopí plně naše sdělení a následně se odkazuje na oficiální zdroj z ústavu, přitom 

o této skutečnosti nejsou relevantní osoby informovány). Regner s Vičarem mají za 

úkol navrhnout mechanismus, kterým se příslušné informace budou soustřeďovat na 

oddělení vnějších vztahů. Je nezbytné rovněž začít explicitně pracovat s osobami, 

které ústav zastupují v jednotlivých komisích, ať jsou před jednáními korektně 

informováni a po jednání zase informace předají dál. Zejména je nutné na komisích 

vystupovat se znalostí souvislostí, případně rychle nabídnout zprostředkování 

informací (v řadě případů se mlčení ze strany ústavu považuje za souhlas s vyřčeným, 

což nemusí být vždy ku prospěchu ústavu). 

– K požadavkům na weby zaujímáme jasné stanovisko – vytvořili jsme kompletní 

technologickou základnu, kterou zkoušíme na pilotních webech. Pro tvorbu návrhů 

webů (včetně zhodnocení dopadů webů, zvolení formy k oslovení cílové skupiny 

apod.) nejsme autorizování a ani jsme o tuto pozici neusilovali – zajištění know-how 

v této oblasti by měl zprostředkovat RMU.  

– Vyskytl se specifický problém (zřejmě nedorozumění) s weby zajišťovanými odborem 

rozvoje RMU, Regner kontaktuje Ing. Janíkovou a situaci objasní.  

– Ředitel vydal opatření k výkonnostním příplatkům platné do dubna 2016.  

 

2. Kontrola úkolů  

– Univerzitní pošta – roste tlak na zajištění jednotné e-mailové adresy pro všechny 

zaměstnance i studenty univerzity. 

– Ředitel poslal dopis doc. Duškovi s návrhem v oblasti IS a bezpečnosti, Dostál naváže 

s MeDiMedem. Dostál domluví s doc. Duškem další schůzku již s jasným technickým 

obsahem. 

– Schůzka s LVT proběhne 19. 11. od 9.00. Informace pro LVT musí být také sděleny 

relevantním skupinám dovnitř ústavu.  

– Dostál navrhl termín pro prezentaci činností projektových a dalších skupin formou 

ústavního „kolokvia“ na 5. listopadu. Délka trvání cca 1 hodina, čas bude dopřesněn.  

– Nákup úložiště serverů řeší společně Malinka s Křenkem, do konce týdne musí mít 

hotovou zadávací dokumentaci.  

 



3. Ostatní  

– Došlo k bezpečnostnímu incidentu na FF, Rebok vyřídil pochvalu od bezpečáků pro 

Michala Růžičku za jeho bezchybný přístup.  

– HA řešení našich ústředen – dostali jsme nabídku z Eriservu na kompletní HA řešení. 

Malinka s T. Sapákem doladí a nahlásí, zda je možné řešení integrovat do cloudového 

VMware řešení nebo ne.  

– Čeleda potřebuje v rámci školení KYPO větší podporu od Malinkovy divize a od 

tajemnice, potřebuje rychle vyřešit kalkulace pro hospodářskou činnost. Ředitel žádá 

o vyřešení, v případě potřeby může s řešením pomoci.  

– Kohoutková informovala, že podání projektu CRP na ekonomické systémy bylo 

úspěšné, podepisují se smlouvy.  

– Koncem října končí pilotní projekt Munipedie, v této fázi jsme byli jedním 

z největších přispěvatelů.  

– Končí projekt LTP financovaný z Fondu rozvoje CESNET. 1. prosince proběhne 

workshop s národní knihovnou pro cca 50 lidí včetně lidí ze Slovenska.  

– Křenek informoval, že: 

o  je připraven CRP projekt na e-learning 

o  rozběhla se příprava projektu GAMU 

o byl osloven ze strany CzechGlobe s požadavkem na pomoc se správou IT 

(odchod jejich administrátora). Ředitel se rychle sejde s prof. Markem 

s nabídku systémového zajištění.  

– Must week proběhne se zaměřením na bezpečnost. 

– Garanti dokumentace služeb na webu – informace mnohdy zastaralé, potřeba jmenovat 

lidi, kteří to nahlásí nebo rovnou opraví. Ředitel se sejde s Vičarem.  

– Vičar informoval, že ve spolupráci s NBÚ proběhlo dvoudenní cvičení CYBER 

Czech. Informace o tom se objevila v důležitých médiích, přehled mediálních výstupů 

zašle Vičar. Ředitel vyjádřil poděkování všem, kteří se podíleli na organizaci a 

zajištění této významné akce.  

– Bartošek znova upozornil, že chybí anglická verze webu ÚVT. Bude součástí schůzky 

ředitele s Vičarem, prodiskutují možnosti překladů. Ředitel do budoucna navrhuje 

anglickou verzi upřednostnit.  

– Mikšík z FF poptává školení na technologie – organizačně uchopí Regner a Křenek. 

– SafeQ – k 1. listopadu začne běžet testovací provoz na CPS.  

– Proběhla schůzka o migraci Rumburu na nový systém. Vinou komplikací 

s dodavatelem došlo ke zpoždění, nyní je nachystán celý plán, čekáme na 

subdodvatele, do počátku listopadu by mělo být hotovo. Kohoutková ocenila 

mezidivizní spolupráci. 

– Malinka navrhuje zřídit na našem webu něco jako „zeď úspěchů“. 

– Šrubařová informovala o malé novele vnitřního mzdového předpisu, aby vyhověl 

požadavkům H2020. Připravuje se koncept velké novely o nastavování výkonnostních 

příplatků. 

– Pravidla MU o hospodaření kopírují letošek s jedinou změnou – budou nějakou 

formou zohledněny plochy, týká se i nefakultních HS.  

– Tajemnice zaslala podklady pro personální debatu 2. listopadu.  



 

4. Informace z projektové podpory 

– H2020: byly zveřejněny work programmes pro léta 2016–2017, zároveň jsou již 

zveřejněny výzvy, které budou otevřeny v následujících měsících. Jejich přehled 

naleznete zde: http://bit.ly/1iJJ12z 

– H2020: 20. 10. 2015 byly vyhlášeny nové výzvy programu H2020 - Information and 

communication technologies call a Digital security focus area. Přehled témat a další 

informace naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:h2020-

ict_20.10.2015 

– Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy vypracovalo novou Cestovní mapu ČR 

velkých infrastruktur pro výzkum, experimentální vývoj a inovace pro léta 2016 až 

2022. Vláda ČR vzala tento materiál na vědomí na svém zasedání dne 30. září 2015. 

Další informací naleznete zde. 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

Ředitel ÚVT 
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